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تیم ملی فوتبال »پیر« و نا امیدکننده است
مدرس  و  فوتبال  کارشناس 
کنفدراســیون فوتبال آسیا 
گفت: نحوه بازی شــاگردان 
امیــر قلعــه نویــی مقابل 
اردن اصــا خوب نبود و در 
تمام خطوط شــاهد ضعف 

بازیکنان بودیم.
مســعود اقبالی در گفت وگو 
بــا  مهر در خصوص دیدار تیم ملی ایران مقابل اردن اظهار داشــت: بازی نا 

امیدکننده ای را از بازیکنان تیم ملی شاهد بودیم. 
در همه نقاط دچار ضعف هســتیم و اگر بازیکنان تیم ملی اردن به خوبی از 

موقعیت های خود استفاده می کردند شاید این دیدار را واگذار می کردیم.
او ادامه داد: شرایط تیم ملی با این سبک از بازی اصاً رضایت کننده نیست 
و با اینکه اکثر این بازیکنان طی ســال های اخیــر در کنار هم بازی کرده و 
ســابقه حضور در جام جهانی را داشته اند اما بســیار بی برنامه و بی انگیزه 
هستند. یکی از دلایل آن این می تواند باشد که بازیکنان خود را از قبل برنده 

می دانستند اما به نظرم باید در این تیم ایجاد انگیزه کرد.
اقبالی با بیان اینکه تیم ملی نیاز به روانشــناس دارد، تصریح کرد: بازیکنان 
انگیزه کافی را برای حضور در رویدادها ندارند و باید از لحاظ روانشــناختی 
روی آنها کار شود تا در جام ملت های آسیا بیشتر از این دچار مشکل نشویم.
کارشناس فوتبال ایران افزود: یکی از مشکات اساسی تیم ملی، نبود بازیکن 
جوان در تیم است. اکثر بازیکنان تیم ملی پا به سن گذاشته اند و این نشان 

دهنده بی برنامگی تیم ایران است. 
قلعه نویی باید در لیســت بازیکنان دعوت شــده به اردوی تیم ملی، تجدید 
نظر کند چون اگر این روند ادامه دار باشد قطعاً برای جام جهانی آینده تیم 
ملی ایران بازیکن پر انرژی نخواهد داشــت و خانه پیرمردها می شود. مدرس 
کنفدراســیون فوتبال آسیا خاطر نشان کرد: تیم ایران در خط دفاعی نسبت 
به سایر خطوط ضعف بسیاری دارد در حالی که ما در زمان کی روش شاهد 
این بودیم که ایران یکی از تیم هایی بود که بســیار در دفاع کم اشتباه بود. 
تیم قلعه نویی به جای اینکه پیشــرفت داشــته باشد، پسرفت داشته و این 

امیدوارکننده نیست.
اقبالــی در مورد دیدار بعدی تیم ملی ایــران مقابل قطر در فینال تورنمنت 
چهار جانبه اردن گفت: شــناخت خوبــی از تیم ملی قطر تحت هدایت کی 
روش ندارم. آنها نشــان داده اند که از تیم های سطح اول آسیا فاصله زیادی 
دارنــد و در دیدار اول خود هم مقابل عراق در ضربات پنالتی موفق شــدند 

آنها را شکست دهند. 
مســابقه با این تیم ها نمی تواند بازیکنان تیم ملی را محک بزند قطعاً باید با 
تیم هایی رو به رو شویم که ما را وارد چالش کنند نه اینکه هیچ نکته مثبتی 
برای ما نداشــته باشد. کارشناس فوتبال کشــورمان در رابطه با دیدارهای 
حریفان ایران از جمله ژاپن، کره جنوبی، اســترالیا و عربستان در فیفادی در 
مقایسه با مسابقات تیم ملی توضیح داد: تیم هایی مانند ژاپن که به درجه ای 
از قدرت رسیده اند که خیلی راحت مقابل برترین های جهان قرار می گیرند 
و با برتری قاطع از زمین خارج می شوند، مطمئنا از الان به فکر موفقیت در 
جام جهانی ۲۰۲۶ هســتند. اگر همین تیم های ژاپن، کره جنوبی، استرالیا 
و... با نفرات اصلی خود پا به جام ملت ها بگذارند، بعید است ما نتیجه بگیریم 

و شکست های بدی را تجربه خواهیم کرد.
او ادامه داد: قلعه نویی مربی است که دوست ندارد ببازد و تیم های که با آنها 

بازی تدارکاتی برگزار می کنیم، گواه این موضوع است.
نیــروی محرک هر تیم، بازیکنان جوان آن بوده که ایران فاقد چنین نفراتی 

در ترکیب خود است.
میانگین ســنی بالایی در تیم ملی داریم و اگر جام ملت های آسیا را فاکتور 

بگیریم، باید شدیداً به فکر جام جهانی باشیم.
اقبالی در پایان تصریح کرد: تیم ملی شدیداً نیاز به پوست اندازی دارد و باید 
در نحوه چیدمان بازیکنان و استفاده از آنها تجدید نظر صورت گیرد. مقابل 
اردن اصــاً خوب نبودیم و بازیکنانی که در دفاع بودند بســیار ضعیف عمل 
کردند و پر از اشــتباه بودند که امیدوارم در دیدارهای آینده شــاهد چنین 

بازی هایی از تیم ملی نباشیم.

دربی 102 دقیقا دو ماه بعد
سازمان لیگ فوتبال زمان 
برگــزاری دربــی پایتخت را 
مشــخص کرد و ایــن بازی 
۲3 آذر ماه برگزار می شــود. 
به گــزارش »ورزش ســه«، 
اســتقال  تهران میان  دربی 
و پرســپولیس که قرار بود در 
هفته پنجم برگزار شــود، به 
خاطر برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان آسیا و اردوهای تیم ملی و امید از سوی 

سازمان لیگ به تعویق افتاد.
با اینکه سازمان لیگ در هفته های گذشته هیچ زمان دقیقی را برای برگزاری 
دربی مشخص نکرده بود، اما در نهایت زمان برگزاری دربی مشخص شد. سازمان 
لیگ فوتبال زمان بازی های معوقه شده از لیگ برتر در هفته های گذشته را اعام 
کرد که دربی هم جزء آنهاســت. بر این اســاس دیدار استقال و پرسپولیس در 
روز پنجشنبه، ۲3 آذر از ســاعت 15 برگزار خواهد شد. نکته قابل توجه درباره 
برنامه ریزی دربی، برگزاری آن در روز پنجشنبه و آخر هفته است. در دربی های 
قبل برگزاری بازی در ایام وســط هفته انتقادهای زیادی را به سازمان لیگ وارد 

کرد که حالا کمیته مسابقات در این خصوص برنامه ریزی بهتری داشته است.

AFC از برگزاری دیدار سپاهان و الاتحاد خبر داد
آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
به صــورت رســمی از تکرار 
دیدار سپاهان ایران و الاتحاد 

عربستان خبر داد.
ایرنــا،  گــزارش  بــه 
به  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
صورت رســمی خبر از تکرار 
دیدار سپاهان ایران و الاتحاد 
عربســتان داد. با این خبر حالا دیگر شایعات 3 بر صفر شدن این بازی به پایان 

رسید.
ســایت کنفدراسیون فوتبال آسیا بعد از لغو دیدار ســپاهان ایران و الاتحاد 
عربســتان از کلمه لغو شــده برای این دیدار استفاده کرده بود ولی این کلمه را 

تغییر داد و از کلمه به تعویق افتاده استفاده کرد.
قبــل از این شــایعاتی زیادی در رابطه با 3 بر صفر شــدن این دیدار به نفع 
نماینده عربســتان به گوش می رســید ولی با اعام رســمی AFC پرونده این 

شایعات بسته شد و بازی قطعا مجدد برگزار می شود.

شیخ قطری مالک رویایی منچستر یونایتد
مشتری  تنها  قطری  شیخ 
بی عیب و نقــض برای خرید 
باشگاه منچستر یونایتد است.

شــیخ  فارس،  گزارش  به 
جاسم قطری از 3 ماه گذشته 
در حــال رایزنی بــا خانواده 
بتواند مالکیت  تا  گلیزر است 
باشگاه منچستر یونایتد را به 

دست بگیرد.
فابریزو رومانو خبرنگار مشــهور ایتالیایی درباره جدیدترین تحولات مالکیت 
باشــگاه منچستر یونایتد نوشت: شیخ جاسم معتقد اســت که او مالک رویایی 

منچستریونایتد خواهد بود.
پیشــنهاد قطری ها کاما نقدی، تســویه تمام بدهی هــای قدیمی، با صفر 
بدهی جدید، برای خرید 1۰۰% باشــگاه است. او تنها پیشنهاد دهنده ای است 
که پیشــنهاد خرید 1۰۰ درصدی منچســتریونایتد را داده است. ارزش بسته 

سرمایه گذاری قطر روی باشگاه منچستر یونایتد بیش از 8 میلیارد دلار است.

نگاه

اخبارکوتاه

 مصاف ایران و قطر در تورنمنت اردن شاید 
ساده به نظر برسد ولی برای امیر قلعه نویی 
و کارلــوس کی روش به هیــچ وجه اینطور 

نیست!
به گزارش ایســنا، برتری ایران مقابل اردن، 
شاگردان امیر قلعه نویی را به فینال تورنمنت 
اردن رساند؛ دیداری که در ظاهر ساده ولی 

به شــدت حساس اســت، به خصوص برای 
سرمربیان دو تیم. حریف ایران در فینال یک 

چهره آشناست؛ کارلوس کی روش.
 ســرمربی پرتغالی برای اولیــن بار از زمان 
پایان همکاری با ایران به عنوان رقیب مقابل 

تیم ملی قرار می گیرد.
این دیدار ناگهانی و غیر منتظره نیســت و 

از زمان آغاز این تورنمنت مشــخص بود که 
ایران و قطر در فینال به مصاف هم می روند. 
ایــن بــازی روی کاغذ یک فینــال عادی 
در تورنمنتی اســت که صرفا بــرای خالی 
نماندن تقویم مســابقات تیم ملی ایران برپا 
می شود اما در باطن از سوی دو سرمربی این 
رویارویی یک جنگ کاما دوســتانه است. 
قلعه نویی و کی روش که در رختکن تیم ملی 
ایران کاما صمیمانه و با روی باز از یکدیگر 
اســتقبال کردند، هر کدام اهداف خاصی را 

برای بازی سه شنبه شب دنبال می کنند.
نتایج کارلوس کی روش طی هشــت ســال 
حضــور در ایران از ۹1 تا ۹۷ به اضافه مدت 
زمان کوتاهی که تا جام جهانی ۲۰۲۲ روی 
نیمکت ایران نشســت، همواره مورد بحث و 
جدل مخالفان و موافقان این ســرمربی قرار 
دارد کــه آیا ایران باید بــا او ادامه می داد یا 

خیر؟
با این همه ســرمربی پرتغالــی بعد از جام 

جهانــی قطر و اتمــام قراردادش بــا ایران، 
بافاصلــه هدایت قطر را تــا جام ملت های 
آســیا برعهده گرفت و حالا مصاف ایران و 
قطر، فرصت بزرگــی را در اختیار منتقدان 
قلعه نویی و کی روش قرارداده تا توانایی های 
این دو مربی را با ارزیابی مصاف آتی این دو 

بررسی کنند.
همین مساله حساسیت های دیدار دوستانه 
ایــران و قطر را دو چندان کــرده و اگر چه 
تیم بازنده یا پیــروز روی کاغذ چیزی را از 
دســت نمی دهد اما فاتح این دیدار خوراک 
لازم برای بحث های میان منتقدان دو طرف 

را فراهم می کند.
مطمئنا کی روش هم که در چند وقت اخیر 
با انتقادهایی در محافل ورزشی قطر مواجه 
شــده، فرصت بزرگی را در اختیــار دارد تا 

توانایی های خود را اثبات کند. 
او درصــورت کســب پیــروزی مقابل تیم 
تحت هدایت قلعه نویی یک مرتبه دیگر به 

محبوبیت خود می افزاید تا بار دیگر شــاهد 
اظهار نظرات متفاوت از ســوی طرفدارانش 

باشیم.
در مقابــل قلعــه نویی که تیمــش از بابت 
برگزاری مسابقات مقابل تیم های رده پایین 
آســیا و جهان مورد انتقاد است، با پیروزی 
احتمالی مقابل کی روش، جواب بخشــی از 

منتقدان خود را خواهد داد. 
ســرمربی تیم ملی که از زمان انتخابش به 
عنوان جانشــین کی روش بارها با او مقایسه 
شــده، سه شــنبه فرصت ایــن را دارد که 
توانایی های فنی خود را نشــان داده که در 
صورت برد یا باخت با واکنش های متعددی 

مواجه می شود.
مطمئنا این بازی یک پیروز خواهد شــد و 
در داخل زمین هیچ یک از دو تیم به مثابه 
بازی دوســتانه عمل نخواهند کرد و هر دو 
تیم تاش می کنند با یک نمایش مقتدرانه، 
اعتبار سرمربی خود را به حریف دیکته کنند.

قلعه نویی - کی روش؛ این جنگ دوستانه باید برنده داشته باشد

مدیرعامل باشگاه پرســپولیس گفت: تمام اعضای هیات 
مدیره پرسپولیس با نامه استعفای گل محمدی مخالفت 

کردند.
به گزارش ایسنا، رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس بعد 
از جلسه هیات مدیره این باشگاه درباره موضوع استعفای 
گل محمدی از هدایت پرســپولیس گفــت: پیرامون نامه 
ارســالی آقــای گل محمدی و مصاحبه ایشــان صحبت 
شــد. هیات مدیره متفق القول با نامه فسخ قرارداد آقای 

گل محمدی مخالفت کردند.
گل محمدی همچنان به عنوان سرمربی کار می کند

مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس ادامه داد: ما با استعفای 
آقای گل محمدی مخالفــت کردیم و این نظر کل هیات 
مدیره بود. آقای گل محمدی همچنان به عنوان سرمربی 
کار خود را ادامه می دهند و مستحکم خواهند بود. یکی از 
درخواست های مهم او که درخواست به حق بازیکنان تیم 

هم هست، دیرکرد آپشن های تیم است.
او افــزود: بــه جز آپشــن های قهرمانی، اکثــر بازیکنان 
آپشن های دیگری داشــتند که محقق نشده بود. هیات 
مدیره بر آن شــد تا هر چه زودتر منابع مالی را مشخص 

کند.
او دربــاره ناراحتی گل محمدی از عدم توجه باشــگاه و 
درویش بــه ناراحتی بازیکنان و کادرفنــی نیز گفت:  او 
چندین بار با من صحبت کــرد اما ما باید به منابع مالی 
دسترسی پیدا می کردیم که درخواست ها را تامین کنیم. 
صــرف نظر از تماس گرفتن که ما فقط بگوییم چشــم، 
درخواست او عملی نمی شود. من گفتم درخواست شما به 
حق است اما به او گفتم که فعا به منابع مالی دسترسی 
نداریم. نه تنها ایشان بلکه روز جمعه هم با بازیکنان جلسه 
داشتیم تا درباره این معضل اقتصادی تیم با آن ها صحبت 

کنیم. این مشکل باید به شکلی برطرف شود.
معدن که نداریم؛ از کجا پول بیاوریم؟

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس تصریح کرد: یک تیم با این 
پتانسیل باید حتما  از مجاری دیگر معضات اقتصادی اش 

برطرف شــود. به نظر شما آیا تیمی در جهان وجود دارد 
که فقط بتواند با تبلیغات روی پیراهن هزینه های خود را 
تامین کند؟ ما پخش تلویزیونــی را نداریم و از تبلیغات 
دور زمین هم چیزی به ما نمی رســد. چندین بازی بدون 
تماشــگر بود و معدن و صنعت هم نداریم. از چه منبعی 
پول دربیاوریم؟ در پی این هســتیم تــا از طریق راه های 

مختلف مشکات را برطرف کنیم.
توانایی پرداخت پول ناهار بازیکنان را نداریم

او درباره بحث ناهار نــدادن به بازیکنان گفت: ما توانایی 
ایــن را نداریم که پول ناهار را به بازیکنان بدهیم. چگونه 
وقت تعیین می کنند تا آپشــن ها را پرداخت کنیم؟ وضع 
اقتصادی در باشــگاه خیلی خراب اســت چون ما وارث 
بدهی های گذشته هستیم. حدود 1۰۰ میلیارد تومان از 
گذشته بدهی دادیم و از حساب هایمان خالی کردند. اگر 
آن پول ها از حســاب های ما خالی نمی شد، دیگر مشکل 
پرداختی به بازیکنان را نداشتیم. کل آپشن ها شاید ۶۰،۷۰ 
تومان باشد و جلسات اورژانسی با سازمان خصوصی سازی 
خواهیم داشت تا بتوانیم پول لازم را فراهم کنیم. امیدوار 

هســتیم تا پیش از جام باشگاه های آسیا و پس از بازی با 
پیکان این کار انجام شود.

گل محمدی مال پرسپولیس است
مدیرعامل پرســپولیس در پاســخ به این ســوال که اگر 
گل محمدی اصرار به جدایی داشــته باشد چه اتفاقی رخ 
می دهد گفت: دست خودش نیست که! گل محمدی مال 

پرسپولیس است و اینجا می ماند.
درویش در پاسخ به گفته گل محمدی مبنی بر اینکه اگر 
پول نداشتند چرا قرارداد بستند گفت: ما فکر می کردیم 
مانند تیم رقیبمان می توانیم از سپرده هایمان برداریم. قول 
داده بودیم پول بدهیم. یک پولی هم در حسابمان داشتیم 
که ناخودآگاه درباره بدهکاری های هفت، هشت سال قبل 

حکم گرفتند و این پول را برداشتند.
وی درباره ناراحتــی گل محمدی گفت: قرار بود این پول 
اول فصــل پرداخت شــود. یک ســری از بازیکنان به او 
مراجعه می کنند و او هم نتوانسته مشکل بازیکنان را حل 
کند و بیشــتر از این ناراحت است که نتوانسته مشکات 
بازیکنان را حل کند. دنبال این اســت که بستری آماده 

شود و منابع مالی را تامین کنیم.
دشمنان آرامش پرسپولیس را برنمی تابند

وی دربــاره اینکه گفتند پرســپولیس با دو، ســه مربی 
خارجی و آلمانی هم مذاکره کرده است گفت: کسانی که 
دشــمنی دارند، آرامش پرسپولیس را بر نمی تابند. از این 
جهت یک ترفند رسانه ای اســت که بعضی از رقبا برای 
اینکه صدایشان شنیده نشود، برای تیم های دیگر شایعه 

درست می کنند.
نهاد امنیتی چه کار به گل محمدی دارد؟

او در واکنش به اینکه آیا از ســوی نهادی فشــاری برای 
کنار گذاشتن گل محمدی اســت؟ اظهار کرد: آیا نهادی 
می تواند ایــن کار را کند؟ نهاد امنیتــی در کار امنیتی 
دخالت می کند. بعید می دانم نهاد امنیتی در کارشناسی 

فوتبال دخالت کند.
کریم باقری تمایلی به ادامه کار نداشت

درویــش در واکنش بــه اینکه می گویند ممکن اســت 
گل محمدی مانند کریم باقری کنار گذاشته شود؟ اظهار 
کرد: باقری خودش تمایلی به ادامه کار داشت و کما اینکه 
الان هم جایی نیســتند و خودشــان تمایلی به ادامه کار 
نداشتند. اگر اینجا مشــکلی بود جای دیگری می رفتند. 
خودشــان در کار اقتصادی هســتند. این حرف ها به درد 

فضای مجازی و فالوور می خورد.
هیچ پولی در حساب پرسپولیس نیست

»در حســاب باشگاه پرسپولیس چقدر پول وجود دارد؟« 
مدیرعامل پرســپولیس در این مورد گفت: هیچی! اصا! 
عــرض کردم کــه قراری با ســازمان خصوصی ســازی 
خواستیم که یک مقدار از آن ها منبع بگیریم و با دو، سه 
اسپانسر جدید هم صحبت کردیم که بتوانیم این موانع را 
پشت سر بگذاریم. یک قرارداد هم با شرکت ایرانسل داریم 
که جای تشکر دارد و قرارداد آن ها زمانی است که به یک 
هفته مشخص برسیم، پول را پرداخت می کنند. امیدواریم 
که کمیته مصارف هم یک نتایج خوبی از جلساتش بیرون 
بیاید، ضمن اینکه بانک شهر هم به ما لطف داشته است.

درویش: توانایی پرداخت پول ناهار بازیکنان را نداریم

سرمربی سابق تیم ملی ایران برخی از حواشی 
و پشت پرده های اخیر والیبال را افشا کرد.

به گزارش فارس، بهــروز عطایی در جریان 
مســابقات انتخابی المپیک از ســمت خود 
کناره گیــری کــرد. والیبال ایــران در این 
مســابقات عنوان هفتمــی را در بین 8 تیم 
حاضر کســب کرد و از صعود مســتقیم به 
المپیک پاریس بازماند. حالا ملی پوشان ایران 
باید در لیگ ملت ها تاش کنند تا رنکینگ 
تیم بالا بیاید و شــانس رسیدن به پاریس را 

داشته باشد.
بهروز عطایی، سرمربی سابق تیم ملی والیبال 
درمورد اتفاقاتی که در تیم ملی رخ داد، اظهار 
داشت: به دلیل اتفاقاتی که رخ داد احساس 
خوبی ندارم. ما از قبل هدفگذاری داشتیم و 
برای رســیدن به آن بسیار تاش کردیم، اما 
محقق نشد و از این بابت حس خوبی ندارم. 
باید بگویم بیش از همــه این موارد جریانی 
وجــود دارد که درمورد ایــن موضوع به راه 

افتاده و جای بحث مفصل دارد. 
از فدراسیون خط دادند 

که عطایی را بزنید!
وی ادامه داد: از اینکه تیم شکســت خورد و 
به هدف مان نرســیدیم دستمان بالا است و 
موضــوع را می پذیریم. کیفیتی که بروز داده 
شــد مدنظر ما و مردم نبود، اما یک ســری 
مــوارد غیرعادی بــه عنوان ضعــف بزرگ 
نشان داده شد و برخی چیزها نادیده گرفته 
شــد. مثاً هیچکس نگفت تیم ملی ما ۷-۶ 
بازیکن خود را از دست داد و یعنی خودشان 
خداحافظی کردند. من با غفور صحبت کرد 
و چون معتقد بود یک سال و نیم از تیم ملی 
دور بود امکان داشــت نتواند موفق باشــد و 
بازگشت خوبی داشــته باشد، اما بحث های 
الکی مطرح کردند کــه کادر ایرانی را قبول 
ندارد. برخی رســانه ها به صــورت خاص و 
موزیانه هدایت شــدند. یک رسانه به هزینه 
فدراسیون والیبال تیم ملی را در لیگ ملت ها 
همراهی کرد و پس از آن شــروع به تخریب 
من کرد. حتی شــنیده ام از فدراسیون اعام 
کردند که عطایی را بزنید و داورزنی را نزنید! 

این موارد خط دهی شده است.
مجری تلویزیون به رئیس فدراسیون 

التماس می کرد که مربی خارجی بیاورد!
ســرمربی ســابق تیم ملی والیبــال ایران 
خاطرنشــان کرد: ما در مســابقات اخیر به 
جمهوری چک باختیم و این شکست خیلی 
بزرگ شــد، اما در گذشته شکست های بدتر 
داشــتیم و در تهران به اســترالیا باختیم و 
جامعه چنین واکنشی نداشت. ما بد بودیم، 
اما شکســت های ما خیلی بزرگ جلوه داده 
شــد. مجری تلویزیــون در برنامــه زنده به 

رئیس فدراســیون التماس می کند که مربی 
خارجی بیــاورد؛ آیا این اتفاق در فوتبال هم 
رخ می دهد؟ کســی جرات می کند درمورد 
امیر قلعه نویی چنیــن حرفی بزند؟ این چه 

جریانی بود؟
به تیم نفوذ کردند و بازیکنان از بیرون 

کنترل می شدند
وی اظهار داشت: در هفته اول لیگ ملت ها به 
ژاپن باختیم و مقابل لهستان 3 بر ۲ باختیم. 
از شــروع مســابقات به ما حمله کردند. با 

بازیکنان لابی کردند. 
به تیم نفوذ کردند. از ســال ۲۰1۰ تا امروز 
من هفتمین مربی تیم ملــی والیبال ایران 
هســتم، اما در این مدت چه کســانی ثابت 
ماندند؟ رئیس فدراسیون، سرپرست تیم ملی 
و پزشک و بازیکنان ثابت بودند. وقتی بازیکن 
می بینــد هر اتفاقی رخ دهــد مربی تخریب 
می شــود و اتفاق دیگری رخ نمی دهد، دیگر 
چیزی برایش مهم نیست. بازیکن از بیرون به 

شدت کنترل می شد.

آقای عبادی پور! 
شما بیجا کردی مصاحبه کردی

سرمربی سابق تیم ملی والیبال ایران با اشاره 
به مصاحبه اخیر میاد عبادی پور، خاطرنشان 
کرد: عبادی پور خیلــی صحبت از حرفه ای 
گری کرد. آیا شــما حرفه ای هستید که در 
کوران مســابقات علیــه کادر فنی مصاحبه 
کردید؟ دلتان می خواهد؟ شــما بیجا کردید 
که صحبت کردید! بخشــی از صحبت های 
عبادی پــور دروغ بود. من هیچ صحبتی با او 
نکرده بودم. بعــد از صحبت های عبادی پور 
شــک کردم که نکند حافظه ام را از دســت 
داده ام! من صدای ضبط شــده میاد را دارم 
که بعد از هفته اول لیگ ملت ها توضیح داد 
که به مسابقات نمی رسد. من منت بازیکنی 
را نمی کشیدم و معتقدم بازیکنان باید برای 
تیم ملی سر بگذارند. برخی ها می گویند که 
من باید از فــان بازیکن خواهش می کردم، 
من هیچوقت چنین کاری نمی کنم. بازیکنان 

سرباز هستند و نباید به سرباز التماس کرد.

توهمات عبادی پور بالا رفته است
عطایی در واکنش به اینکه عبادی پور گفته 
بود حتماً باید آتش از دهانم خارج می کردم 
تا به تیم کمک شود؟ تصریح کرد: توهمات 
عبادی پور بالا رفته است و نمی تواند خودش 

را کنترل کند.
او در فینال مســابقات قهرمانی آسیا مقابل 
ژاپن 1۹ اســپک زد و ۷ امتیاز گرفت. اینکه 
او خوب بازی نکرد مشــخص است و من هم 
گفتم که او به ما کمک نکرد. خیلی ســخت 
است که یک بازیکن با کیفیت را روی نیمکت 

گذاشت. 
شرایط هم پســتی های میاد بهتر از او بود. 
عبادی پور به شدت پاســورهای ما را تحت 
تاثیر قرار می داد. عبادی پور در کدام باشگاه 
بزرگ دنیا بازی کرده بود؟ خیلی زشت است 

که این حرف ها مطرح می شود. 
اگر اتفاقات آمریکا را بگویم چهار 

ستون بدن همه می لرزد
سرمربی سابق تیم ملی والیبال ایران درمورد 

عدم استفاده از سعید معروف، گفت: معروف 
اعام بازنشســتگی کرد و من هم گفتم هر 
زمانی که تمایل بازی در تیم ملی داشــت از 

حضور او استفاده می کنیم. 
اتفاقاتی در آمریکا برای تیم ملی رخ داد که 
اگر بگویم چهار ســتون بدن همه می لرزد و 
کسی حرفی نزد، چون رســانه ها در اختیار 

روابط عمومی فدراسیون بودند.
 با فساد مبارزه کردم و تاوانش 

را هم دادم
وی گفــت: از اینکه هدف مان محقق نشــد 
ناراحــت شــدیم. از اینکه مــردم ناراحت 
شــدند اذیت شدیم، دوست داشتیم مردم را 

خوشحال کنیم. 
از اینکه ســالم زندگی کردیم و برای انتخاب 
بازیکــن در تیم ملی زد و بند نکردیم و مانع 
فســاد شدیم خوشــحالم. ما تاوان مبارزه با 
فســاد را دادیم. بازهم از مــردم عذرخواهی 
می کنــم و امیدوارم والیبال ایــران در ادامه 

مسیر خود موفق باشد.

افشاگری عطایی درخصوص حواشی تیم ملی والیبال و حمله تند به عبادی پور

اگراتفاقاتآمریکارابگویمچهارستونبدنهمهمیلرزد


